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Marek Wojtkowski

Prezydent m. Wloclawko

W zwiqzku z uchwaleniem bud2etu miasta Wloctawek na 2022 roku
uprzejmie prosze o powiadomienie oczywi6cie jak bqdq znane panu

Prezydentowi jakie zadania zaplanowano do wykonania zwiqzane z gospodarrq
zasobem komunalnym w tym roku i ujqte w wydatkach majqtkowych w
kwocie w Rozdziale 70095 - Pozostata dzialalno6i.
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